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Jegyzőkönyv  

  

Készült: a Csévharaszt Község Önkormányzat Dísztermében 2022. november 23-án megtartott 

képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről.  

  

Jelen vannak: Pulisch József polgármester, Kovács György alpolgármester, Balázs Andrea képviselő, 

Korózs-Kádár Anikó képviselő, Bagó Norbert képviselő, Naszvadi Sándorné képviselő. 

 

Igazoltan távol: Kaszaláné Bán Anikó képviselő. 

 

Hitelesítő: Korózs-Kádár Anikó képviselő. 

 

Pulisch József polgármester üdvözli a megjelenteket és megállapítja a képviselő-testület 

határozatképességét, mivel a megválasztott 7 képviselőből jelen van 6 fő. 

 

Kovács György alpolgármester a napirendi pontok elfogadása előtt elmondja, hogy írásbeli módosító 

indítványt nyújtott be a polgármester jutalma és a rendőrség támogatása tárgyában. A kiküldött 

napirendi pontokban nem látja, most nem fogják tárgyalni? 

 

Pulisch József polgármester: most van lehetőség arra, hogy a képviselő-testület felvegye napirendre a 

rendőrség támogatását. A polgármester jutalmának tárgyalását nem kívánja felvenni napirendre. 

 

Kovács György alpolgármester: az előterjesztő vonhatja vissza az előterjesztést. Ebben az esetben az 

alpolgármester az előterjesztő és nem kívánja visszavonni, meg kell adni a képviselőknek, hogy 

tárgyalják a polgármester jutalmát és a rendőrség támogatását. 

 

Pulisch József polgármester szavazásra teszi fel a módosító indítvány, miszerint 6. napirendi pontként 

kerüljön megtárgyalásra a polgármester jutalma, 7. napirendként a rendőrség támogatása. 

 

A képviselő- testület 5 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a módosított napirendi pontokat. 

 

NAPIRENDI PONTOK:  
 

 

1) A változtatási tilalom elrendeléséről szóló rendelet megalkotása 

Előadó: Pulisch József polgármester 

2) A Vincent Auditor Kft. Csévharaszt Községre vonatkozó 2023. évi belső ellenőrzési 

tervének elfogadása  

Előadó: Pulisch József polgármester 

3) Önkormányzati rendeletek felülvizsgálata, rendeletalkotás 

Előadó: Pulisch József polgármester 

4) Hírharang újság 2023. évi szerződése 

Előadó: Pulisch József polgármester 

5) A 2023 évi megbízási szerződések megtárgyalása 

Előadó: Pulisch József polgármester 

6) Polgármester jutalmának megtárgyalása 
Előadó: Kovács György alpolgármester 

       7)  Rendőrség támogatása 

Előterjesztő: Pulisch József polgármester 

 8) Egyebek 

 

 

1. napirendi pont tárgyalása: A változtatási tilalom elrendeléséről szóló rendelet megalkotása 

Előadó: Pulisch József polgármester 
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Pulisch József polgármester: a képviselő-testület az októberi ülésén elhatározta, hogy a Helyi Építési 

Szabályzat módosítását kezdeményezi. A tervező Völgyzugoly Műhely Kft-vel a szerződés 

megkötésre került. Az egyik fő cél a falusias lakóövezetben a jelenlegi két lakóegység csökkentése 

egy lakóegységre telkenként, míg nem lép hatályba a HÉSZ módosítása a törvény adta felhatalmazás 

alapján célszerű rendeletileg a változtatási tilalom bevezetése. Ez nem érinti azokat, akik már 

engedéllyel rendelkeznek, vagy megtették a bejelentést az illetékes hatóság felé tudomásulvételre, 

illetve a település többi övezeteire sem vonatkozik.  

 

Naszvadi Sándorné képviselő: ott ahol nagyon nagy a telek, ott is korlátozva lesz a 2 lakás építése? 

 

Pulisch József polgármester: a csatornarendszer nincs kibővítve addig nem lehet. A telek megosztásra 

nem vonatkozik a tilalom, csak egy ingatlanra 2 lakást nem lehet építeni. Az új csillagsarki 

lakóterületnél új nyomóvezeték, új rendszer kerül kiépítésre. 

 

Bagó Norbert képviselő: az újterületeknél, Csillag sarok, Hunyadi utca – ott nem marad a 2 lakás? 

 

Pulisch József polgármester: most csak szöveges módosításokra kerül sor a HÉSZ-be. A jelenlegi 

helyzetet szeretnék orvosolni, hogy elejét vegyék annak, hogy teljesen összeomoljon a közműrendszer. 

 

Kovács György alpolgármester: a képviselő-testület már kifejezte szándékát, hogy módosítani kívánja 

a helyi építési szabályzatot. Az egy telken két lakóegység kerül most kivételre. 

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért a változtatási tilalom elrendelésével, az kézfelemeléssel 

jelezze: 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

14/2022. (XI. 24.)  önkormányzati rendelete 

a változtatási tilalom elrendeléséről 

 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

2. napirendi pont tárgyalása: A Vincent Auditor Kft. Csévharaszt Községre vonatkozó 2023. évi 

belső ellenőrzési tervének elfogadása  

Előadó: Pulisch József polgármester 

 

Pulisch József polgármester: Az Önkormányzat belső ellenőrzési feladatait a Vincent Auditor Kft. látja 

el. Nagyszámban megnövekedett az óvoda és az iskola intézményekben a gyerekek, és azon belül a 

közétkeztetést igénybe vevő gyerekek száma, ezért az ”Étkezési térítési díjak beszedésének, 

elszámolásának, étkezés nyilvántartásának ellenőrzése a Csicsergő Napközi Otthonos Óvoda, valamint 

a Balla Károly Általános Iskola Napközi lett ellenőrzésre kijelölve. Azért is indokolt, mivel havonta 

nagy összegben történik számlakibocsátás, annak díjfizetése. 

 

Naszvadi Sándorné pü.biz.elnöke: már évek óta a Vincent Auditor Kft végzi a belső ellenőrzési 

feladatokat. Mindig más terület kerül ellenőrzésre, most azt étkezési térítési díjak beszedése és 

elszámolása az óvodában és az iskolában. A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a 2023. évi belső 

ellenőrzési tervet és azt megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.  

Pulisch József polgármester, aki egyetért 2023. évi belső ellenőrzési tervvel, az kézfelemeléssel 

jelezze: 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
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Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

124/2022.(XI.23.) önkormányzati határozat 

 
Tárgy: a 2023. évi belső ellenőrzési terv elfogadása 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete – megtárgyalást követően – elfogadja a 

Vincent Auditor Kft. (2373 Dabas, Tavasz utca 3.) Csévharaszt Községre vonatkozó 2023. évi, éves 

belső ellenőrzési tervet.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

3. napirendi pont tárgyalása: Önkormányzati rendeletek felülvizsgálata, rendeletalkotás 

Előadó: Pulisch József polgármester 

 

Pulisch József polgármester: több régi rendelet került eltörlésre, mert funkciójukat vesztették 

elavultak és egységesíteni is kellett. Új szerkezetbe kell egy felületen feltenni a rendeleteket. 

 
Pulisch József polgármester, aki egyetért egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezésével, 

az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának 

15/2022.(XI.24.) önkormányzati rendelete 

az egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezéséről 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

a civil szervezetek támogatásának rendjéről szóló rendelet megalkotása 

 

 

Pulisch József polgármester: tartalmában megegyezik a régivel. A változás, hogy az 1. § (1) 

bekezdésében kiegészült a „csévharaszti székhellyel rendelkező” kikötéssel, illetve javítás, hogy a régi 

rendeletben még a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság szerepelt több bekezdésben. 

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért a civil szervezetek támogatásáról szóló rendelet 

módosításával, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

16/2022. (XI.24.) önkormányzati rendelete 

a civil szervezetek támogatásának rendjéről  

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

 

a közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek elmulasztásának 

jogkövetkezményeiről szóló rendelet megalkotása 
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Pulisch József polgármester: a szöveg került pontosításra és az új jogszabályoknak megfelelően került 

megszerkesztésre a rendelet. 

 

Bagó Norbert képviselő: A közterület rendjével összefüggésben a közösségi együttélés alapvető 

szabályait sértő magatartást követ el az, aki a rendelet 5 §. a.) pontja: „a vállalkozás céljára 

használt, 3500 kg legnagyobb megengedett össztömeget meghaladó járművét közúton vagy 

más közterületen tárolja;. Sajnos egyre többen használják parkolónak a közterületet. 

 

Pulisch József polgármester: tisztázni kell, hogy mit jelent a parkolás, mit jelent a tárolás. 
 

Pulisch József polgármester, aki egyetért, a közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek 

elmulasztásának jogkövetkezményeiről szóló rendelettel, az kézfelemeléssel jelezze: 
 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képivselő-testületének 

17/2022. (XI. 24.)  önkormányzati rendelete 

a közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek elmulasztásának jogkövetkezményeiről 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

a közterületek és középületek használatáról szóló rendelet megalkotása 
 

Pulisch József polgármester: a 2001-es rendelet már nagyon elévült, több hivatkozási hibát is 

tartalmaz. Időszerűvé vált a díjak felülvizsgálata is. A korábbi rendelethez képest, csak 

szövegpontosítás történt. A közterületen 3 napig engedély nélkül tárolható építőanyag, tüzelőanyag. 

Ezt követően legfeljebb 3 hónapra, egy ízben meghosszabbítható módon adható engedély, vagy 

szankcionálásra kerül sor. 

 

Bagó Norbert képviselő: ezeket, hogy lehet betartatni? Lehetne egy közterület felügyelő. 

 

Pulisch József polgármester: a közterület felügyelő helyszíni bírsággal dolgozik, hatékonyabb, minta 

jegyzői hatáskör. 

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért, közterületek s középületek használatáról szóló 

rendelettel, az kézfelemeléssel jelezze: 
 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

18/2022.(XI.24.) számú rendelete 

a közterületek és középületek használatáról  
 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

 az önkormányzatnál alkalmazott árakról és térítési díjakról szóló rendelet megalkotása 

 

Pulisch József polgármester: időszerűvé vált a díjak felülvizsgálata, és egységesítése, összevonása. A 

továbbiakban csak a mellékleteket kell évenként módosítani, ha változnak a díjak. A temető rendelet 

januárban átdolgozásra kerül. Az étkezési térítési díjak most nem kerültek emelésre, mivel 

szeptemberben volt emelés.  
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Naszvadi Sándorné képviselő: a Pénzügyi Bizottság megtárgyalta és a képviselő-testületnek 

elfogadásra javasolja a közterületek és középületek használatáról szóló rendeletet.      

                                       

Pulisch József polgármester, aki egyetért, az önkormányzatnál alkalmazott árakról és térítési díjakról 

szóló rendelettel, az kézfelemeléssel jelezze: 
 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének  

19/2022.(XI.24.) önkormányzati rendelete  

az önkormányzatnál alkalmazott árakról és térítési díjakról 

 
/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

4. napirendi pont tárgyalása: Hírharang újság 2023. évi szerződése 

Előadó: Pulisch József polgármester 

 

Pulisch József polgármester: A „Csévharaszti Hírharang” újság az idei évben 6 lapszámban jelent meg 

750 példányban. A jelenleg érvényes kiadói szerződés 2022.12.31-én lejár. A kiadó +25% ajánlaton 

kívánja az újságot elkészíteni 2023. évre. Továbbá szükséges megemelni a példányszámot 800 db-ra, 

az új ingatlanok miatt. Ennek alapján 588 Ft + 5% ÁFA lenne a példányszámi ár, ami változatlan 

megjelenési gyakoriság, de 800-ra emelt példányszám esetén 2023-ra 2.963.520,- Ft lenne. A kiadó 

jelezte, hogy lehetőség van akár olcsóbb, gyengébb minőségű papírra nyomtatni az újságot. A 

jelenlegi évi 6 kiadásnál ritkább, azaz 5 kiadásra számolva, akkor 35% áremeléssel tudja az újságot 

kiadni, azaz éves szinten ez 2.667.000,- Ft-ot jelentene. Az újság fontos szerepet tölt be a helyi 

lakosok tájékoztatásában, ezért nem szabadna a már kialakult papírminőségből engedni, de 

figyelemmel kell lenni a költségvetésre is, ezért az 5 példányszámot javasolja. Az emberek meg 

vannak elégedve vele, szívesen olvassák. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: véleménye szerint elég lenne a negyedéves megjelentetés.  

 

Bagó Norbert képviselő: az újságban vannak olyan információk, amivel a lakosságot tájékoztatják a 

következő hónapban megrendezésre kerülő eseményekről, ünnepekről. A polgármester javaslatát 

támogatja, az 5 példányszámot. 

 

Kovács György alpolgármester: egyetért az előterjesztéssel, már előző évben is próbált lapszámot 

csökkenteni. 

 

Balázs Andrea képviselő: nemcsak a hírek vannak benne, hanem a helyi lakosokról is ad tájékoztatást. 

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért a Hírharang újság kiadói szerződés megkötésével 2023. évre, 

az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

125/2022.(XI.23.) önkormányzati határozat 
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Tárgy: Hírharang újság kiadói szerződés megkötése 2023. évre 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Régió Lapkiadó 

Szolgáltató és Kiadó Kft a „Csévharaszti Hírharang” újság 2023. évre vonatkozó lapkiadási 

előterjesztést és az alábbi döntést hozta. 

 

1) A Képviselő-testület 2023. január 1-2023. december 31. közötti időtartamra vonatkozóan megbízza 

a Régió Lapkiadó Szolgáltató és Kiadó Kft-t (2200 Monor, Németh Ágoston u. 5, cégjegyzékszám: 

13-09-117071, adószám: 14160255-2-13) a „Csévharaszti Hírharang” újság kiadásával évente 5 

lapszámban, és lapszámonként 800 példányban. 

 

2) A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1) pont szerinti kiadói szerződés aláírására. 

 

 

Határidő: 2022. december 31. 

Felelős: polgármester 

 

 

 

5. napirendi pont tárgyalása: A 2023 évi megbízási szerződések megtárgyalása 

Előadó: Pulisch József polgármester 

 

  Gyepmesteri feladatellátás 

 

Pulisch József polgármester: augusztusban változott, hogy a gyepmesteri feladatot ellátó kft-ből 

alapítvány lett, így a gyepmesteri feladatokat a Kutya Mentsvár Menhely Alapítvány látná el 2023-tól. 

Éves szinten fix 200 000 Ft-ot kérnek. 

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért a gyepmesteri feladatok ellátásáról szóló megbízással, az 

kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 
Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

126/2022.(XI.23.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: megbízás gyepmesteri feladatok ellátására 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a gyepmesteri feladatok 

ellátására vonatkozó polgármesteri előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 

1) A Képviselő-testület 2023. január 1. napjától – 2023. december 31. napjáig terjedő időszakara 

vonatkozóan megbízza a KUTYA MENTSVÁR Állatmenhely Alapítványt (2230 Gyömrő, 4465 hrsz. 

adószáma: 18711970-1-13, képviselő: Herczig József) Csévharaszt lakott területén a gyepmesteri 

feladatok ellátásával. 

2) A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1) pont szerinti szerződés aláírására. 

Határidő: 2022. december 31. 

Felelős: polgármester 

 

Örömtáncosok 

 

Pulisch József polgármester: 20 000 Ft-ot kérnek alkalmanként, havonta 4 alkalomról van szó. 

Csévharaszt nevét viszik, még akkor is, ha a tagok közül nem mindenki csévharaszti lakos. 
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Naszvadi Sándorné képviselő: szükség van az örömtáncosokra, jó dolog, közösséget formálnak. A 

lakosság egy részének szórakozást nyújt. 

 

Bagó Norbert képviselő: javasolja, hogy az örömtáncosok és a dalkör működhetne az Ősborókás 

nyugdíjas klub keretében. A klub még be van jegyezve a bíróságon. Vagy újra kellene éleszteni a 

klubbot vagy meg kell szüntetni. Javasolja, hogy az örömtáncosoknak és a dalkörnek most csak az 

első negyedévre kerüljön megállapításra a támogatás. 

 

Kovács György alpolgármester: van egy nyugdíjas klub szervezet, be vannak jegyezve és még sem 

működik. Kell egy ember, aki felvállalja és összefogja ezt a dolgot.  Látni kell a jövő évi költségvetést 

és utána kell erről a támogatásról dönteni. 

 

Pulisch József polgármester: javasolja, hogy március 31-ig kerüljön megállapításra a támogatás és 

majd a költségvetés tárgyalásakor térjenek vissza rá. Az jó ötlet, hogy a civil egyesület alatt 

működjenek. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: be lett adva a nyugdíjas klub megszüntetésének ügye, de valahol 

elakadt. A számlaszámuk meg lett szüntetve, számlamozgás nem történt, az önkormányzati támogatást  

készpénzben vették fel.  

 

Antal Erzsébet tanácsadó: egy meglévő egyesületet nem lenne jó megszüntetni, mivel támogatást csak 

bejegyzett egyesület kaphat. Kell egy személy, aki vállalja a nyugdíjas klub vezetését.  

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért az Örömtáncosok támogatásával, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 
Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

127/2022.(XI.23.) önkormányzati határozat 

 

 

Tárgy: Csévharaszti szenior örömtánc biztosítása 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Kodaj-Horváth Réka 

megbízására vonatkozó polgármesteri előterjesztést és az alábbi döntést hozta. 

 

1) A Képviselő-testület 2023. január 1-2023. március 31. közötti időtartamra vonatkozóan megbízza 

Kodaj-Horváth Réka 2234 Maglód, József Attila krt. 134/B szám alatti lakost a csévharaszti szenior 

örömtánc megszervezésével és lebonyolításával. 

 

2) A Képviselő-testület Kodaj-Horváth Réka részére az 1) pont szerinti feladatok ellátásáért bruttó 

20.000 Ft/alkalom megbízási díjat állapít meg. 

 

Határidő: 2022. december 31. 

Felelős: polgármester 

 

 

 

 Népdalkör 

 

Pulisch József polgármester: 540 e Ft-ot kérnek egy évre. A 8 fős csoportból 7 fő helyi lakos. 

Megalakulásuk óta a helyi rendezvényeken rendszeresen fellépnek. 
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Kovács György alpolgármester: költségvetés elfogadásáig állapítsák meg és majd a költségvetés 

elfogadása után döntsenek a további támogatásról. Meg kell próbálni egy egységes klubbot létrehozni. 

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért az Népdalkör támogatásával, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 
Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

128/2022.(XI.23.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: Csévharaszti népdalkör biztosítása 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Kallós Angelika 

megbízására vonatkozó polgármesteri előterjesztést és az alábbi döntést hozta. 

 

1) A Képviselő-testület 2023. január 1-2023. március 31. közötti időtartamra vonatkozóan megbízza 

Kallós Angelika 2200 Monor, Ady Endre utca 9. I./3. szám alatti lakost, a csévharaszti népdalkör 

megszervezésével és lebonyolításával. 

 

2) A Képviselő-testület Kallós Angelika részére az 1) pont szerinti feladatok ellátásáért bruttó 15.000 

Ft/alkalom megbízási díjat állapít meg. 

 

Határidő: 2022. december 31. 

Felelős: polgármester 

 

 

 

Szécsényi Pál megbízása 

 

Szécsényi Pál: január 1-től csak csévharaszti színekben dolgozik tovább. Sok edzést, saját szervezésű 

bajnokságot és 2 db nyári tábort tervez. Az iskolában lábtenisz pályát szeretne. 

 

Pulisch József polgármester: Szécsényi Pál megbízási szerződése 2022.12.31-el lejár, ezért javasolja 

annak meghosszabbítását a 2023. év első félévére, azaz a nevelési év végéig.  A korosztályban 

továbbra is ő az, aki nagy létszámban sportfoglalkozást biztosít. Már nyugdíjas, járulékot nem kell 

levonni, azaz magasabb a nettó bére, ezért a bruttó 175.000,- Ft helyett bruttó 150.000,- Ft, havi 

megbízási díjat javasol. 

 

Kovács György alpolgármester: példaértékű munkát végez, a szülők részéről is meg van a bizalom. 

Az önkormányzati megmozdulásokon is aktívan részt vesz. Az előterjesztéssel ellentétben, javasolja, 

hogy a megbízási díj maradjon a 175 e Ft. 

 

Bagó Norbert képviselő: köszöni Szécsényi Pál egész éves munkáját. A tornaterem őszi használatára 

már jelezte igényét, ebből is látszik a szervezettsége. 

 

Pulisch József polgármester szavazásra teszi fel az el a módosító indítványt miszerint maradjon bruttó 

175 000 Ft a megbízási díj. A képviselők 6 igen  szavazattal elfogadta a módosító indítványt. 

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért a Szécsényi Pál megbízásával futball sporttevékenység 

szervezésére és sportfoglalkozások bonyolítására, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
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Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének  

129/2022.(XI.23.) önkormányzati határozat 
 

Tárgy: Szécsényi Pál megbízása futball sporttevékenység szervezésére és sportfoglalkozások 

bonyolítására 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Szécsényi Pál megbízására 

vonatkozó polgármesteri előterjesztést és az alábbi döntést hozta. 

 

1) A Képviselő-testület 2023. január 1-2023. június 30. közötti időtartamra vonatkozóan megbízza 

Szécsényi Pál 2220 Vecsés, Tarnóczai utca 6. szám alatti lakost a csévharaszti óvodás és iskolás 

futball sporttevékenység megszervezésével és sportfoglalkozások lebonyolításával. 

 

2) A Képviselő-testület Szécsényi Pál részére az 1) pont szerinti feladatok ellátásáért bruttó 175.000 

Ft/hó megbízási díjat állapít meg. 

 

Határidő: 2022. december 31. 

Felelős: polgármester 

 

 

 

6. napirendi pont tárgyalása: Polgármester jutalmának megtárgyalása 
Előadó: Kovács György alpolgármester 

 

Pulisch József polgármester: bejelenti érintettségét. 

 

Kovács György alpolgármester: a polgármester jutalmára a javaslatot az alpolgármester terjeszti a 

képviselő-testület elő. Egyhavi bérre tesz javaslatot, ami 881.400 Ft járulékokkal együtt. A kifizetés a 

költségvetési tartalék terhére. 

 

Pulisch József polgármester: ha úgy dönt a testület, hogy megszavazza a jutalmat, akkor azt nem 

kívánja felvenni, hanem a díszvílágításra javasolja elszámolni. 

 

Kovács György alpolgármester: az elvégzett munkát kell értékelni és a polgármester odaadóan végzi a 

munkáját és megfelelő szakmai hozzáértéssel. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: valóban a munkáját jól végzi, a stílussal van gond. Dacból nem kell 

visszautasítani. Javasolja a jutalom megállapítását, de nem a tartalék terhére.  

 

Antal Erzsébet tanácsadó: nem a költségvetés tartalékterhére, hanem a megtakarítás terhére kerülne 

kifizetésre.  

 

Pulisch József polgármester: jól esnek a dicsérő szavak és nem dacból mondta, amit mondott. A 

lakosság érdekében dolgozik és nyilvánul meg. 

 

Balázs Andrea képviselő: ha a polgármester megszavazta a dolgozóknak, akkor a polgármesternek is 

jár, mint más hivatali dolgoznak.  

 

Kovács György alpolgármester: ha valaki a teljesítménye alapján kap jutalmat, meg van egy mérce 

húzva, akkor a vezetőnek is jár a jutalom. 

 

Antal Erzsébet tanácsadó: sokáig nem volt jegyző és a polgármester látta el a jegyzői feladatok 

egyrészét is. 

 

Bagó Norbert képviselő: mindenévben visszatérő dolog a jutalmazás. Támogatja az előterjesztést. 
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Kovács György alpolgármester, aki egyetért a polgármester jutalmával, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással  meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének  

130/2022.(XI.23.) önkormányzati határozat 
 

Tárgy: a polgármester részére jutalom megállapítása 

 
Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a polgármester jutalom 

megállapítására vonatkozó előterjesztést és az alábbi döntést hozta. 

 

1) A Képviselő-testület úgy dönt, hogy a polgármester részére a 2022. évben végzett munkájuk 

elismeréseként egyhavi illetménynek megfelelő összegű jutalmat biztosít. 

 

2) A Képviselő-testület a polgármester jutalom összegét és annak járulékait az önkormányzat 2022. évi 

költségvetésének a megtakarítás terhére biztosítja. 

 

3) A Képviselő-testület felkéri a Hivatalt, hogy a 2022. évi költségvetési rendelet következő módosításakor 

az átcsoportosítást készítse elő. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: jegyző 

 

 

 

Pulisch József polgármester: az intézmények tekintetében az intézményvezetők jogosultak 

jutalmazásról döntéseket hozni. Az intézmények igen takarékosan gazdálkodtak és a tartósan távollévő 

dolgozók helyett is megfelelően ellátták a feladatot, ami ezért bérmegtakarítást eredményezett. Az 

óvoda esetében 8 óvodapedagógusra, a polgármesteri hivatal esetében 6 köztisztviselőre kapunk állami 

normatívát, és ennél kevesebb létszámmal vannak a feladatok ellátva, azaz a meglévő dolgozók több 

munkát végeznek. Több mint 10 millió forint plusztámogatás kapott az önkormányzat, melyet csak 

bértömegre lehet felhasználni. Ezért az intézményeknél és az önkormányzati dolgozóknál is van 

lehetőség az egyhavi jutalom kifizetésére, anélkül, hogy az önkormányzati tartalékból kellene 

átcsoportosítani, így elkerülve azt, hogy a megmaradt bértömeget az állam részére vissza kelljen 

fizetni.  

 

Kovács György alpolgármester: a képviselő-testület kapott egy tájékoztatást arról, hogy a jutalomról 

az intézményvezetők döntenek. Írásban kért tájékoztatást és egy számszaki kimutatást, mivel a 

pénzügyi bizottságnak tudni kell, hogy állnak az intézmények. Sérelmezi, hogy nem kapott egy 

korrekt tájékoztatást. Az intézményvezetők ítélik meg a jutalmat, úgy érzi, hogy a képviselő-testület 

tekintélye, munkája háttérbe szorul. 

 

Pulisch József polgármester: még számításokat végeztek és kedden a tájékoztató kiküldésre került. A 

könyvtárnál is van bérmaradvány, mivel a könyvtárvezető sokat volt távol. A testület nem látja, hogy 

melyik dolgozó, hogy végzi a napi munkáját, ezért a vezető feladata a döntés. A törvény ezért az 

intézményvezető hatáskörébe adta ezt a jogkört. 

 

Kovács György alpolgármester: legyünk következetesek, tehát a bizottsági tagok is kapják meg a 

számszaki tájékoztatást. 

 
Naszvadi Sándorné képviselő: támogatja az alpolgármester felvetését. Az idei évet kell figyelembe 

venni. Támogatja az egy havi jutalmat, de differenciáltan. 
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Pulisch József polgármester: a munkakörök átszervezése folyamatban van. A jövőben 5 fővel kívánják 

működtetni a hivatalt. 

 

Bagó Norbert képviselő: már az óvodánál szóba került, hogy az intézményvezető dönt. De azt nem 

látták, hogy a bérmaradvány miből tevődik össze, mekkora összegről van szó, tehát a számszaki 

kimutatást hiányolják. A ciklus elején több mindenről tárgyalt, tett javaslatot a pénzügyi bizottság. 

Kéri, hogy kerüljön kiküldésre a Pénzügyi Bizottság SzMSz-e. A jelenleg folyó átszervezésről kér egy 

tájékoztatást. 

 

Pulisch József polgármester: januárban tárgyalja a képviselő-testület a hivatal beszámolóját, amiben 

részletesen le lesz írva az átszervezés.  Most annyit tud mondani, hogy igyekeznek úgy mozgatni a 

bérmaradványt, hogy minél kevesebbet kelljen visszafizetni. 

 

Antal Erzsébet tanácsadó: ha az alpolgármesternek van javaslata, akkor forduljon közvetlenül a 

polgármesterhez, vagy javasoljon naprendi pont módosítást. A pénzügyi bizottság elnöke napirendi 

pont módosító javaslatot tehet. 

 

Kovács György alpolgármester: a cél, hogy minden bizottság kapja meg a kellő információkat. 

Minden szerződést véleményezzen a bizottság. 

 
 

 

 

7. napirendi pont tárgyalása: Rendőrség támogatása 

Előterjesztő: Pulisch József polgármester 

 

Pulisch József polgármester: a képviselő-testület évek óta támogatja a rendőrséget. Az elmúlt évben 

50 000 Ft vásárlási utalványt kaptak. Ebben az évben 100 000 Ft-ot javasol. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: támogatja a jutalom megállapítását. 

 

Kovács György alpolgármester: a polgárőrség megalakulása óta aktív a kapcsolat a rendőrséggel. 

Javasolja a támogatást. 

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért a Monori Rendőrkapitányság állományának év végi 

jutalmazásához való hozzájárulással, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének  

131/2022. (XI.23.) számú önkormányzati határozatot. 

 

Tárgy: a Monori Rendőrkapitányság állományának év végi jutalmazásához való hozzájárulás 

elhatározása 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Monori 

Rendőrkapitányság állományának év végi jutalmazásához történő hozzájárulására vonatkozó 

előterjesztést és az alábbi döntést hozta. 

 

1) A Képviselő-testület úgy dönt, hogy a Monori Rendőrkapitányság állománya részére a 2022. évben 

végzett munkájuk elismeréseként 100.000,- Ft, azaz egyszázezer forintnak megfelelő összegű 

utalványt biztosít. 
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2) A Képviselő-testület az 1) pontban meghatározott juttatás összegét az önkormányzat 2022. évi 

költségvetésének a tartalékának terhére biztosítja. 

 

3) A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy az utalványok beszerzése, valamint a Monori 

Rendőrkapitányság részére történő eljuttatása iránt intézkedjen. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

8. napirendi pont tárgyalása: Egyebek 

 

Helytörténeti könyv 

 

Pulisch József polgármester: köszöntöm Takács Gézát, és kérdésem, hogyan halad a helytörténeti 

kézirattal? 

 

Takács Géza: 30 oldal a történeti rész már elkészült, összesen 140 oldal az interjúkkal együtt. Jó lenne 

átadni fiataloknak ez a kutatói munkát. Arra gondolt, hogy írna ki egy pályázatot, tenne fel egy képet 

ahhoz kellene történeteket írni. Ehhez a képviselő-testületnek keretet kellene biztosítani. 

 

Pulisch József polgármester: 2023-ban készül el a kézirat és 2024-ben ki kell adni a könyvet. A 

könyvtáron keresztül kellene elindítani a helytörténetet. 

 

Bagó Norbert képviselő: márciusban térjenek vissza a dologra, hogy meghosszabbítják- e szerződést?  

Jó lenne, ha addig az addig elkészült kéziratot elküldené, hogy el tuják olvasni. 

 

 

 

  Tüdőszűrés 

 

Pulisch József polgármester: Az idén november 30-án és december 1-én kerül megtartásra a 

tüdőszűrés. Az önkormányzat az elmúlt években átvállalta a 18-40 év közötti csévharaszti lakosok 

1.700 Ft-os vizsgálatának díját. Ennek fedezete az önkormányzat 2022. évi költségvetésében 

rendelkezésre áll.  

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért a 18-40 év közötti csévharaszti lakosok tüdőszűrési vizsgálati 

díjának átvállalásával, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

132/2022. (XI.23.) számú önkormányzati határozatot. 

 

Tárgy: döntés a 18-40 év közötti csévharaszti lakosok tüdőszűrési vizsgálati díjának 

átvállalásáról  

 

1) Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 18-40 év közötti 

csévharaszti lakosok 2022. évi tüdőszűrési vizsgálati díjának megfizetését átvállalja. 
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2) A Képviselő-testület a tüdőszűrési vizsgálati díj fedezetét az önkormányzat 2022. évi 

költségvetéséből biztosítja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

Helységhasználat 

 

Pulisch József polgármester: a szabályzat megalkotása óta változtak az igények, és főleg nagyon 

megdrágult a rezsi, így mindenkép szükséges a díjakat is emelni. 

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért a,Csévharaszt Község Önkormányzat tulajdonában lévő 

helyiségek használatának szabályzatával az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

133/2022.(XI.23.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: Csévharaszt Község Önkormányzat tulajdonában lévő helyiségek használatának 

szabályzata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és jóváhagyja a Csévharaszt 

Község Önkormányzat tulajdonában lévő helyiségek használatának a szabályzatát. 

 

Határidő: 2022. december 31. 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

 

 

 LEADER 2024-2027 közötti vidékfejlesztési programban való részvétel 

Pulisch József polgármester: a LEADER a dabasi központhoz tartozik. Szabadidőpark ezen keresztül 

valósult meg. Közeljövőben lehet a puszta templomhoz turista útvonal kiépítése, padok elhelyezése is 

megvalósulhat a LEADER-en keresztül. 

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért a LEADER 2024-2027 közötti vidékfejlesztési programban 

való részvétellel, az kézfelemeléssel jelezze: 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

 134/2022. (XI.23.) számú önkormányzati határozata 

 
Tárgy: LEADER 2024-2027 közötti vidékfejlesztési programban való részvétel 

1. Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő testülete úgy határoz, hogy a Felső-

Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület (LEADER Helyi Akciócsoport) tagjaként kíván a 

Vidékfejlesztési Program LEADER jogcímének megvalósításában együttműködni a 2024-

2027-es programozási időszakban, és az Egyesület munkáját segíti a Helyi Fejlesztési 

Stratégia elkészítésében és megvalósításában.   
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2. Az Önkormányzatot a település Polgármestere Képviseli a Felső-Homokhátság 

Vidékfejlesztési Egyesületben.  

 

3. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 2024-2027 közötti vidékfejlesztési 

programozási időszakra való felkészüléshez a szükséges intézkedéseket tegye meg.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

  Szociális tűzifa 

 

Pulisch József polgármester: a szociális tűzifa 2 méteresben érkezett meg. A szállításnál üzemanyag 

költség lenne. Szállításról is kell számla. A favágással van probléma, 300-400 e Ft lenne. El kellene 

gondolkodni azon, hogy jövőre induljon-e az önkormányzat a szociális tűzifa pályázaton, helyette más 

rezsitámogatsát biztosítson. 

 

Kovács György alpolgármester: az önkormányzat dolgozóinak kemény munka lesz kihordani. 

 

Pulisch József polgármester: a szállítást vállalkozó fogja végezni, amire még keresik a megoldást. 

 

 

  Alapítvány kérelme 

 

Pulisch József polgármester: most került elfogadásra a civilszervezetek támogatásáról szóló rendelet 

tartalmazza, hogy a fel nem használt támogatást az elszámolással egyidejűleg köteles visszafizetni, ha 

a pénzügyi bizottság ettől eltérően nem rendelkezik. Az alapítvány adja be az elszámolás január elején 

és január végén dönt a pénzügyi bizottság. 

 

 

  Tisztaudvar rendes ház 

 

Pulisch József polgármester: 2017-ben volt egy ilyen felvetés, akkor tárgyalta a pénzügyi bizottság és 

a képviselő-testület is. Akkor voltak bizonyos aggályok és nem került a rendelet megalkotásra. Ez 

rendeletet igényel, javasolja, hogy a januári ülésen tárgyalják. 

 

Bagó Norbert képviselő: részletesen leírásra került, a pályázat célja, köre, benyújtási határidő, elbírálás 

értékelési szempontok. Azért gondolta a pénzjutalmat, hogy mozgósítsa az embereket. Ragaszkodik a 

megvalósításához, mivel egy jó kezdeményezésnet tartja és minimális költségvonzata van. A 

lebonyolítását és az ezzel kapcsolatos munkát vállalja. 

 

Pulisch József polgármester: a januári ülésre várja a képviselő úrtól az írásbeli előterjesztést rendelet 

alkotásra.  

 

Kovács György alpolgármester: ez egy pályázat, amit a képviselő úr kezdeményezett.  A tiszta udvar, 

rendes ház, az egy minősítés, amit az önkormányzat ad ki. Ha az önkormányzat minősít, akkor azokat 

az ingatlanokat is kell minősíteni, akik nem is pályáznak.  

 

Naszvadi Sándorné képviselő: nem pályázatként kellene meghirdetni, hanem fel kellene hívni a 

lakosság figyelmét, hogy az önkormányzat részéről lesz egy ilyen díjazás. 

 

További egyebek témák 

 

Tóthné Rakusz Julianna helyi lakos: nagy veszélyt lát a csatornával kapcsolatban. A Kisfaludy utcában 

napokon keresztül állt az utcában a szennyvíz. Az ott lakó családnak 3 gyermeke van az egyik nem 
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járhat óvodába sem, mivel autoimmun beteg. Az alagsorba, mosókonyhákba folyamatosan feljön a 

szennyvíz. már visszacsapó szelepet is felszereltek, de csak egy évig bírta. A lakosságnak készült a 

csatornahálózat, véleménye szerint, akkor jogtalanul kötődött mindenféle szerződés bármelyik ipari 

cég részéről, ugyanúgy a vágóhíd részéről. A faluban nagyon sok helyen feljön a csatorna, nagyon 

nagy a fertőzés veszély. A cégek az éves bevételükből ki tudnák építeni a saját rendszerüket. Kéri a 

polgármestert és a képviselőket, hogy csévharaszt lakosait képviseljék ebben az ügyben. 

 

Szűcs-Tóth Boglára pü.biz.tag: amíg az ipari terület nem válik le, addig hiába cserélnek vákuum 

szelepet, mert két hét múlva újból el fog zsírosodni, ugyan az lesz a probléma. 

 

Pulisch József polgármester: a csatornahálózat, viziközmű egy tulajdonközösségben van, tehát az 

önkormányzat csak rész tulajdonosa a vagyonnak. Nem az önkormányzat kötötte a szerződéseket. A 

vágóhíd esetében a képviselő-testület engedte meg a rákötést, sőt a képviselő-testület eldöntötte, hogy 

nem kéri, hogy a vágóhíd kifizesse a szennyvíz mennyiségmérőt. Az iparterületnél nem az 

önkormányzat engedélyezte a bővítést. Amikor kiépült  a szennyvízhálózat ott ahol a Kisfaludy utca 

van most, arra a területre azt írták, hogy nem kell betervezni, mert nem lesz utca. Bízunk benne, hogy 

az új vezetőség megoldja a problémát. 

 

Kovács György alpolgármester: a polgárőrség köszönetét szeretné tolmácsolni az önkormányzattól 

kapott támogatásért. Egy induló egyesületnek ez egy hatalmas segítség. Bíznak benne, hogy a lakosság 

elégedett lesz a polgárőrség munkájával. A szociálpolitikai kerekasztal november 8-án tartotta az idei 

ülését. Átbeszélték a község szociális helyzetét. A járdaépítésnél sajnos voltak minőségi problémák. 

Tartottak egy kivitelező- műszaki ellenőri bejárást, a polgármester, Bagó Norbert képviselő és jó maga 

részvételével. Megállapítást nyert, hogy milyen minőségi problémák vannak. Főleg a Rákóczi és a 

Jókai utca közötti szakasznál voltak problémák. December 15-ig kell a kivitelezőnek a helyre állítást 

elvégezni, két ingatlan előtt vissza kell szedni. A kivitelezési összeg 50%-a már kifizetésre került, a 

fennmaradó összeg majd a teljes elkészülés után kerül kifizetésre. 

 

Pulisch József polgármester: holnap kezdik a járda csiszolását, ahol szükséges. A kifizetés az 

eredményes műszaki átadás után történik. Megköszöni az alpolgármester úr és a képviselő úr jelenlétét 

a műszaki bejárás során. 

 

Bagó Norbert képviselő: végig figyelemmel kisérték a munkálatokat. Hivatalosan nem történ meg az 

átvétel, majd csak ha a hibák kijavításra kerülnek.  Ha nem kerül átvételre az egész, abban az esetben 

tudja érvényesíteni az önkormányzat a ködbért. A szerződésben 10% van esztétikai ködbérként 

megjelölve. A javítás, feltörés költsége a kivitelezőt terheli. A Csillagsarokig is vannak esztétikai 

problémák a járdával kapcsolatban. A munkálatok során a kivitelező nem kellően kerítette el a 

munkaterületet. 

 

Pulisch József polgármester: a monoriak végzik a projekt menedzsmentet, nekik kell a szerződést 

ilyen szempontból kezelni. Ez egy faluprogram pályázat keretében megvalósuló beruházás, ha nem 

kerül átvételre, azt jelenti nem készült el és elbukja az önkormányzat a pályázati pénzt. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: jövőre be kell venni a költségvetésbe, az elévült, lejárt síroknak a 

felszámolását. Gyalázatosan néz ki a temető. 

 

Bagó Norbert képviselő: ha lejár egy sírhely megváltás és nem történik újra megváltás, akkor 

síremléket az önkormányzatnak kell elhordatnia? 

 

Antal Erzsébet tanácsadó: meg kell hirdetni két országos napilapban és egy erre jogosult vállalkozót 

meg kell bízni a kihantolással és a maradványokat egy közös kijelölt sírba kell elhelyezni. Szigorú 

eljárási, ellenőrzési szabályai vannak a sírhely felszámolásnak.  

 

Balázs Andrea képviselő: mikulás postaládát készített az alapítvány, amit szeretnének kihelyezni a 

faluba, hogy a gyerekek a be tudják dobni a Mikulásnak szánt levelet. 
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Pulisch József polgármester: a hivatal bejárata elé el lehet helyezni. 

 

Balázs Andrea képviselő: december 4-én és 18-án lesz műsor és vendéglátás, ezért szeretnék a 

polgárőrség segítségét kérni a biztosítást illetően.  Mikulás csomagra kért két helyről árajánlatot, elég 

drága. a kérdés, hogy minden fellépőnek adjanak ajándékot vagy csak a gyerekeknek? 

 

Pulisch József polgármester: javasolja, hogy még kérjenek árajánlatot Monorról a Goods Market-től. 

Ott lehet akkor a fellépőknek is egy-egy jelképes ajándékot venni. 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

 135/2022. (XI.23.) számú önkormányzati határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Adventi ünnepségekkel 

kapcsolatosan kiadásokra 750 000 Ft-ot biztosít. A szükséges forrást a tartalék terhére 

biztosítja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 
 

 

 

A képviselőknek több közérdekű kérdése, észrevétele nem volt, az ülés a továbbiakban zárt ülésként 

folytatódott. 

 

 

Csévharaszt, 2022. december 11. 

   

  

Pulisch József                 Juhász Jánosné 

polgármester                              aljegyző 

                                   

 

Hitelesítő:  

 

Korózs-Kádár Anikó 

képviselő 

 

 


